
Eskilstuna samskytte, årsberättelse verksamhetsåret 2020 
Styrelsen har under året bestått av: 

Namn: Telefon: Funktion: E-postadress: 

Per Lundquist EJSK 0703 – 181 133 Ordförande ordförande@samskyttet.se 

Fredrik Lindblad S:t Eskil 0705 – 204 974 Vice ordförande fredrik.lindblad@samskyttet.se 

Joel Edving Ärla SF 0705 – 640 814 Kassör kassor@samskyttet.se  

Lennart Ekström EOJK 070-510 1467 Sekreterare Sekreterare@samskyttet.se 

Göran Hägg Bälgviken SF  Ledamot Goran.hagg@samskyttet.se 

Tommy Jonsson EHV 070-548 6273 Ledamot tommy.jonsson@samskyttet.se 

Daniel Lindström S:t Eskil 070-494 8327 Ledamot Daniel.lindstrom@samskyttet.se 

Tomas Maxe EJSK 076-119 65 88 Suppleant tomas.maxe@samskyttet.se 

Niklas Faltin IPSC 
Smedjan 

073-021 33 53 Suppleant Niklas.faltin@samskyttet.se 

 
Året 2020 blev som alla vet minst sagt annorlunda pga. Covid 19. Tävlingar ställdes in, träning 
begränsades och skjuthallen i Munktell stängdes under året. Dessutom genomfördes besiktning av 
skjutbanorna, som regelmässigt görs vart 5:e år, under året. Besiktningarna sköttes nu helt av 
polismyndigheten mot tidigare SSO. Myndigheten gjorde en del nya tolkningar av regelverket SäkB 
vilket ledde till tillkommande krav på förändring av skjutbanorna. Dessutom var en del av banorna 
dåligt underhållna vilket också var en anledning till anmärkning vid besiktningen. Positivt ändå att 
problemen med besiktning och underhåll kom ett år då verksamheten var begränsad pga. Pandemin. 
 
Under verksamhetsåret 2020 har 11 styrelsemöten hållits. Dessutom har ett ordförandemöte med 
Kultur och fritids nämnd och förvaltning genomförts samt ett föreningsmöte där Jörgen Hedberg och 
Mattias Albers presenterade Jörgens utredning och Kultur och fritidsförvaltningens syn på Hugelstas 
framtid. Utredningen pekar på möjligheter och en önskan att utveckla verksamheten med skytte i 
kommunen och på sikt jobba mot att göra Hugelsta till en Nationalarena för skytte. 
 
Under året har medlemmar ur styrelsen har haft möten med Eskilstuna kultur och fritid, Kommunens 
miljökontor samt med Polisen i olika ärenden. 

Förutom sedvanliga föreningsfrågor så har följande ämnen beretts 

särskilt i arbete under året: 

Husråd i Munktellarenans skyttelokaler 

1 möte har hållits under året. Det skedde digitalt via skype pga rådande läge. Mötet på våren utgick 

pga. pandemin.  

Skjuthallen i Munktellarenan 

Pga. pandemin minskade verksamheten i Munktell radikalt under 2020 och i November meddelade 

Kultur och Fritidsförvaltningen att arenan var stängd. 

Utveckling Hugelsta 

Den omdiskuterade bommen driftsattes under året och inpassering sker numera bara för 

registrerade användare. Förhoppningsvis kommer det göra att buset minskar på skjutbanorna. Den 
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tidigare stoppade utvecklingen av vallar återupptogs under året och under hösten-vintern har massor 

körts upp till H-vall och i och med utredningen om skyttets framtid så föreslogs även att utvecklingen 

av vall I skulle fortsätta. 

Besiktningarna påvisade en rad brister på pistolbanorna vilket gjorde att EPK mobiliserade 

medlemmar som ideellt reparerade och återställde övre och nedre pistol till godkänt skick. 

Kommunen stod för materialet. 

Ett större jobb med att byta trävirke på 300m genomfördes av kommunen och upptog en stor del av 

hösten. 

Bredband via länk installerades under året av Samskyttet och flertalet vallar fick då tillgång till snabbt 

WiFi. 

Paviljongen renoverades av K-fast under året med div arbeten inomhus. Nya ytskikt mm. 

Miljötillstånd 

Arbetet med att ta fram förslag på nytt miljötillstånd för anläggningen slutfördes under våren av 

samskyttet och underlagen lämnades till Kultur och fritidsförvaltningen för godkännande och inskick 

till Miljöförvaltningen. Efter beredning och justering så beviljades ett nytt miljötillstånd vilket bl.a. 

innebar nya skjuttider på Hugelsta. De nya tiderna är  

Helgfri måndag-fredag 07:30-21:30 

Lördag, söndag, helgdag 09:00-21:00 

Skjutfria helger begränsas till julhelgen, 3 dagar samt midsommarafton och midsommardagen. Övriga 

helgdagar är tillåtna för skytte. De nya tiderna upplevdes av flertalet som en klar förbättring och mer 

likt hur det var tidigare. 

Ett krav i miljötillståndet är att skyttar ska rapportera skjutna skott fortlöpande på banan. För att 

hantera det tog Samskyttet fram en digital blankett som enkelt nås via en QR-kod som är uppsatt vid 

varje skjutplats. Dessutom ska verksamheten årligen mäta buller vid några större tävlingar. 

Jaktskytte 

Det tidigare stoppade utvecklingsarbetet fick under året klartecken att återupptas. Den tidigare 

verksamma arbetsgruppen återstartade kontakten med tänkbara finansiärer. Det är ett pågående 

arbete. I samband med besiktningarna av banorna gjordes en lång lista på krav för att godkänna kul-

banorna. Bristerna löstes dock på drygt ett dygn av en stor skara frivilliga jaktskyttar som ideellt 

ställde upp och lagade brädfodringar, röjde sly, skottade grus mm för att åter få banorna i skick. 

Kultur och fritid bidrog med del av materialet. Dagen efter kunde polismyndigheten konstatera att 

allt var åtgärdat och banorna åter i skick att nyttja.  

Polis SM 

I samband med S:t Eskils tävling ÅMS anordnade föreningen även Polis SM i dynamiskt skytte. Antalet 

startande var begränsat pga. Coronarestriktionerna så 50st startade i SM. Tävlingen fick positiv 

uppmärksamhet i lokaltidningen och arrangörerna fick mycket beröm av deltagarna. 


